

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

RESTRICTED  
LIMITED B  
GATT/CP/81/Add.2  
25 November 1950  
BILINGUAL

---

CONTRACTING PARTIES

AGREEMENT ON THE IMPORTATION OF EDUCATIONAL,  
SCIENTIFIC AND CULTURAL MATERIALS

Addendum

A message has been received from the Director-General of the United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization stating that nineteen countries have already signed the Agreement on the Importation of Educational, Scientific and Cultural Materials. The Director-General in his message again expresses his thanks for the great assistance rendered to UNESCO in this matter by the Contracting Parties.

---

PARTIES CONTRACTANTES

ACCORD POUR L'IMPORTATION D'OBJETS DE CARACTERE  
EDUCATIF, SCIENTIFIQUE OU CULTUREL

Addendum

Le Secrétariat a reçu du Directeur général de l'Organisation des Nations Unies pour l'Education, la Science et la Culture, une communication indiquant que dix-neuf pays ont déjà signé l'accord pour l'importation d'objets de caractère éducatif, scientifique ou culturel. Dans cette communication, le Directeur général renouvelle ses remerciements aux Parties Contractantes pour l'aide importante qu'elles ont apportée à l'UNESCO dans ce domaine.